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Protokół Nr 1/18
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w dniu 20 grudnia 2018 r.
Obrady rozpoczęto  o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:30.
1. Sprawy regulaminowe.

– stwierdzenie quorum
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przywitała wszystkich przybyłych na posie-
dzenie Komisji.
Stwierdziła, że w sali obrad jest quorum wymagane przy zgłaszaniu wniosków i wyrażaniu opinii.
W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Beata Chrzanowska
2. Bogusław Dobkowski
3. Łukasz Jaworski
4. Małgorzata Lenart
5. Anna Rożek
6. Renata Stec
7. Paweł Szewczyk
8. Adam Treder
9. Artur Wiszniewski
10. Aldona Żurawska

(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że radni otrzymali zawiado-
mienie o posiedzeniu Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. 
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)

Zapytała, czy radni chcieliby zgłosić wnioski do porządku obrad. 
Wobec braku  wniosków poddała pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Wniosek Komisji dot. wyboru Przewodniczącego Komisji.
3. Wniosek Komisji dot. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżace.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, 
Renata Stec, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

Ad.pkt.2 Wniosek Komisji dot. wyboru Przewodniczącego Komisji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów.
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Radny Łukasz Jaworski zgłosił na Przewodniczącego Komisji kandydaturę Adama Tredera.
Radny Adam Treder wyraził zgodę na kandydowanie.
Wobec braku innych kandydatur Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zamknięcie listy  
kandydatów na przewodniczącego komisji.

 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku zamknęła listę kandydatów na 
przewodniczącego komisji.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, 
Renata Stec, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI: (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie wniosek o wybór 
radnego Adama Tredera na Przewodniczącego Komisji Finansów.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku wystąpiła z wnioskiem do Rady Miejskiej w 
Słupsku o wybór radnego Adama Tredera na Przewodniczącego Komisji.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, 
Renata Stec, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

Ad.pkt 3. Wniosek Komisji dot. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów na wice-
przewodniczącego komisji.
Radna Anna Rożek zgłosiła Bogusława Dobkowskiego.
Radna Małgorzata Lenart zgłosiła radnego Artura Wiszniewskiego.
Radny Bogusław Dobkowski wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Artur Wiszniewski wyraził zgodę na kandydowanie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska wobec braku innych zgłoszeń poddała pod
głosowanie zamknięcie listy kandydatów.

 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania zamknęła listę kandy-
datów na wiceprzewodniczącego Komisji.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Re-
nata Stec, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  zaproponowała, że wobec tego, iż zgłoszono
dwóch kandydatów, podda pod głosowanie kandydatury według kolejności ich zgłoszenia. Przypo-
mniała, że Komisja wybiera jednego wiceprzewodniczącego, czyli jeżeli członek komisji zagłosuje
„za” przy pierwszym kandydacie, to przy drugim może zagłosować tylko „przeciw” bądź  „wstrzy-
mać się” od głosu.

Następnie jako pierwszy poddała wniosek o wybór na wiceprzewodniczącego Komisji radnego 
Bogusława Dobkowskiego. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Anna Rożek, Renata Stec, Adam 
Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Małgorzata Lenart, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

Następnie poddała wniosek o wybór na wiceprzewodniczącego Komisji radnego Artura 
Wiszniewskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (3)
Małgorzata Lenart, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Beata Chrzanowska, Anna Rożek, Renata Stec
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że:

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów 
wystąpiła z wnioskiem do Rady Miejskiej  w Słupsku o wybór radnego Bogusława Dobkowskiego.

Ad.pkt 4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 
2019 rok . (Druk Nr 3/18).

Dyrektor WPRIK Joanna Moraczyńska przedstawił projekt uchwały.

Radny Bogusław Dobkowski złożył wnioski na piśmie. 
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Głos w dyskusji zabrali radni: Anna Rożek, Łukasz Jaworski, Renata Stec, Jan Lange, Aldona 
Żurawska.

Radny Jan Lange zwrócił się do Prezydent by dofinansowano zakup testerów do narkotestów w 
kwocie 2900 zł

Wyjaśnień udzielali: Prezydent Krystyna Danilecka – Wojewódzka, Dyrektor ZIM Jarosław 
Borecki, Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.

Prezydent Krystyna Danilecka – Wojewódzka zadeklarowała powrót do wyznaczenia funduszu 
chodnikowego i stworzenia rankingu ulic do remontu. Ponadto poinformowała, że testery do 
narkotestów postarają się zakupić z środków na zapobieganie narkomanii. 

Poinformowała równie, ze w przyszłym tygodniu złoży autopoprawki do budżetu.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania nie wydała opinii w 
sprawie (głosowanie nierozstrzygnięte)

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (3)
Małgorzata Lenart, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Beata Chrzanowska, Anna Rożek, Renata Stec
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2019-2033. (Druk Nr 3/19)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (3)
Małgorzata Lenart, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Anna Rożek, Renata Stec, Adam 
Treder
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 
upływem roku budżetowego 2018. (Druk Nr 3/21)

Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały.

Głos w dyskusji zabierali radni: Bogusław Dobkowski, Beata Chrzanowska, Anna Rożek, Jan 
Lange.
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Wyjaśnień udzielał Dyrektor ZIM Jarosław Borecki.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, 
Renata Stec, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie miasta Słupska na 2018 
rok Druk Nr 3/22. 
Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały.

Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 

zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Renata Stec, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2018 rok . 
(Druk Nr 3/23)

Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały.

Głos w dyskusji zabrali radni: Beata Chrzanowska, Adam Treder.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Renata Stec, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk
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– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2018 rok . 
(Druk Nr 3/24)

Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów 

zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, 
Renata Stec, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

Ad.pkt 5. Sprawy bieżące.

– opinia Komisji dot. wniosku Prezydenta Miasta Słupska z dnia 19 grudnia 2018 r.                 
o wyrażenie zgody na przeznaczenie części rezerwy celowej na zabezpieczenie środków       
na płatności za pobyt osób skierowanych do domu pomocy społecznej.

(Pismo znak:PRIK_RPK-I.3021.36.2018  stanowi zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 

zaopiniowała pozytywnie ww. wniosek Prezydenta Miasta.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, 
Renata Stec, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała o skierowanym do wiadomości Komisji 
piśmie mieszkańca ul.Kiepury z dnia 3 grudnia 2018 r. w sprawie utwardzenia tej ulicy.
(Pismo stanowi zał.nr 4 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor ZIM poinformował, że ww. ulica jest zaplanowana do realizacji.

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała o piśmie Prezesa Słupskiego 
Uniwersytetu Trzeciego Wieku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie analizę polityki finansowej 
prowadzonej wobec seniorów. 
(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.0004.129.2018.)
p.o.Dyrektora WDKS Beata Macedońska złożyła wyjaśnienia w sprawie.
Komisja Finansów przyjęła ww. wyjaśnienia do wiadomości.
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Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że Pan Michał Perel Prezes Firmy 
„Perla Polska”, który chciałby przedstawić Komisji problem budowy drogi dojazdowej do ww. 
firmy.
Jeżeli nie usłyszy głosów sprzeciwu udzieli mu głosu.
Nikt nie zgłosił sprzeciwu.
Michał Perel Prezes Firmy „Perla Polska” poinformował, że w czerwcu i listopadzie pisał pisma do 
Prezydenta deklarując w nich chęć partycypacji w kosztach wybudowania drogi do terenów, które 
kupiła jego firma pod budowę zakładu produkcyjnego w wysokości 30% jej wartości to jest 800 tys.
zł. Droga ta jest niezbędna do wybudowania zakładu na terenie, który zachęceni przez Prezydenta 
Biedronia zakupili od Miasta.  Zapytał, czy radni wyrażą zgodę na jej wybudowanie.
Radna Anna Rożek zapytała, czy kupując teren wiedział, że nie ma do niego drogi dojazdowej.
Michał Perel Prezes Firmy „Perla Polska” powiedział, że miał taką świadomość.
Radny Jan Lange stwierdził, że błędem była sprzedaż działki za niewielkie pieniądze przed 
wybudowaniem drogi. Miasto straciło na tym.
Uważał, że na obecnym etapie wystarczy zrobić tam drogę np. z płyt jumbo, by nie zniszczyły jej 
samochody jeżdżące na budowę. 
Na tym zakończono posiedzenie.

Protokół sporządziła Przewodnicząca
Renata Szczęsna     Rady Miejskiej w Słupsku
Dyrektor WORM

           Beata Chrzanowska


